

October 3, 2022

## **IMPORTANT NOTICE TO ALL INDIVIDUALS CONSUMING WATER FROM THE GLEN ROBERTSON WATER SYSTEM**

Recent routine testing of the drinking water from the **Glen Robertson Drinking Water System** revealed that the sodium level was **exceeding the upper limits** of the recommended levels.

The amount of sodium in water is normally not a significant problem for most people. However, excess sodium can be a health problem for individuals who require a sodium-restricted diet due to a variety of medical reasons. Please be advised that anyone using drinking water from the **Glen Robertson Drinking Water System** that requires a reduced sodium diet should consult their family physician regarding any precautions that he or she might suggest.

Le 3 octobre 2022

## **IMPORTANT AVIS À TOUS LES INDIVIDUS QUI CONSOMMENT L'EAU DU : SYSTÈME D'EAU POTABLE DE GLEN ROBERTSON**

Une récente analyse routinière de l'eau potable du **Système d'eau potable de Glen Robertson** a révélé un taux de sodium qui **excède la limite supérieure** des niveaux recommandés.

La quantité de sodium contenue dans l'eau en temps normal ne représente pas nécessairement de problème important pour la plupart des gens. Toutefois, un surplus de sel peut causer un problème de santé pour les personnes qui exigent un régime réduit en sodium pour différentes raisons médicales. Veuillez noter que ces personnes qui consomment l'eau du **Système d'eau potable de Glen Robertson** devraient consulter leur médecin de famille pour connaître les précautions à prendre le cas échéant.



CORNWALL • ALEXANDRIA • CASSELMAN • HAWKESBURY • ROCKLAND • WINCHESTER

**[www.EOHU.ca](http://www.EOHU.ca)** • 1 800 267-7120 • **[www.BSEO.ca](http://www.BSEO.ca)**

If you require this information in an alternate format, please call 1 800 267-7120 and press 0.

Si les renseignements sont requis dans un autre format, veuillez appeler au 1 800 267-7120 et faire le 0.